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Βουλή: Θετικοί οι φορείς στη δημιουργία δικτύου Αντιμετώπισης Εγκεφαλικών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
ShareTweet
Στη σωστή κατεύθυνση κινείται, σύμφωνα με την πλειοψηφία των φορέων που εκλήθησαν από
την αρμόδια κοινοβουλευτική επιτροπή, η νομοθετική πρωτοβουλία της κυβέρνησης για τη
δημιουργία Εθνικού Δικτύου Μονάδων Αυξημένης Φροντίδας για την αντιμετώπιση ασθενών με
Αγγειακά Εγκεφαλικά Επεισόδια (ΜΑΦ ΑΕΕ).
Στο πλαίσιο της επεξεργασίας του παραπάνω νομοσχεδίου από την επιτροπή Κοινωνικών
Υποθέσεων της Βουλής, ο πρόεδρος του Ελληνικού Οργανισμού Εγκεφαλικών, Γ. Ντάιος είπε
ότι το νομοσχέδιο κινείται προς τη σωστή κατεύθυνση ενώ πρότεινε τη δημιουργία ακόμα μίας
ΜΑΦ ΑΕΕ στη Θεσσαλονίκη (Ιπποκράτειο) και μίας στην 1η ΥΠΕ Αθήνας (Λαϊκό) ενώ ζήτησε
καλύτερο σχεδιασμό κλινών ανά μονάδα.
Ο πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων
(ΠΟΕΔΗΝ) Μιχ. Γιαννάκος είπε ότι «δεν μπορεί να είμαστε αρνητικοί» σε μια τέτοια
πρωτοβουλία. Σημείωσε επίσης ότι, ενώ δεν υπάρχουν πλέον διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ,
δυστυχώς, μέρα-μέρα, κλείνουν κρεβάτια, λόγω έλλειψης νοσηλευτών και γιατρών.
Ο πρόεδρος του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου (ΠΙΣ), Αθανάσιος Εξαδάκτυλος είπε ότι είναι
πολύ θετική η δημιουργία ΜΑΦ για εγκεφαλικά καθώς θα βοηθήσει ανθρώπους να επιβιώσουν
και να μειωθούν οι σχετικές βλάβες. Αναρωτήθηκε επίσης εάν θα δούμε νέες προσλήψεις και
εάν θα επαρκούν, για τα 17 κέντρα, οι ιατροί που μπορούν να διενεργούν εμβολισμούς.
Αρνητικοί οι νοσοκομειακοί γιατροί
Ο γενικός γραμματέας της Ομοσπονδίας Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας
(ΟΕΝΓΕ), Παν. Παπανικολάου είπε ότι «είμαστε αρνητικοί στο νομοσχέδιο» καθώς -μεταξύ
άλλων- παραμένουν ακάλυπτες πολλές περιοχές της χώρας όπως η Κρήτη και ο Πειραιάς, και
ζήτησε συνάντηση του υπουργού Υγείας με τους νοσοκομειακούς γιατρούς για να διορθωθούν
διατάξεις του νομοσχεδίου.
Ο πρόεδρος του Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών, Π. Λυμπερίδης είπε ότι πρόκειται
για μια πολύ καλή πρωτοβουλία και πρότεινε τη δημιουργία κέντρων σε κάθε νομό καθώς και
πρόσληψη νέου προσωπικού και ιδιαίτερα φυσικοθεραπευτών.
Η πρόεδρος της Ελληνικής Εταιρείας Εντατικής Θεραπείας, Μ. Θεοδωρακοπούλου μίλησε για
μια πολύ σημαντική κίνηση της Πολιτείας και ζήτησε να γίνουν όλα τα βήματα ώστε οι νέες
ΜΑΦ να είναι αποδοτικές για γιατρούς και ασθενείς.
Ο πρόεδρος της Ελληνικής Εταιρείας Φυσικής Ιατρικής και Αποκατάστασης, Μ. Σγάντζος είπε
ότι το νομοσχέδιο έρχεται να καλύψει ένα τεράστιο κενό και ζήτησε να αναφέρεται στο
νομοσχέδιο, ως υποχρεωτική, η ύπαρξη ιατρού φυσικής ιατρικής και αποκατάστασης στις
ΜΑΦ ΑΕΕ.
Ο διοικητής του ΚΑΤ, Ιω. Ηλιόπουλος είπε ότι, ταυτόχρονα με την ανάδειξη των ΜΑΦ ΑΕΕ, θα
πρέπει να δοθεί έμφαση και στη δημιουργία κλινικών αποκατάστασης με αυξημένες κλίνες.
Σημειώνεται ότι η επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων της Βουλής τάχθηκε υπέρ της αρχής του
νομοσχεδίου «κατά πλειοψηφία». «Ναι» ψήφισε η ΝΔ, «παρών» δήλωσαν ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, ΚΚΕ,
και «Σπαρτιάτες», ενώ «επιφύλαξη» εξέφρασαν ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής, Ελληνική Λύση,
«Νίκη» και Πλεύση Ελευθερίας.
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Κατέβασαν ρολά τα εργαστήρια φυσικοθεραπείας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-ΧΘΕΣ ΣΤΗ ΛΑΡΙΣΑ –ΑΠΕΣΠΑΣΑΝ ΔΕΣΜΕΥΣΗ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΥΓΕΙΑΣ ΓΙΑ ΕΝΙΣΧΥΣΗ 2
ΕΚΑΤ. ΕΥΡΩ ΣΤΟΝ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟ ΦΥΣΙΚΟΘΕΡΑΠΕΙΑΣ
Παράλληλα χθες, πραγματοποιήθηκε συγκέντρωση διαμαρτυρίας του Πανελλήνιου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών έξω από το Υπουργείο Υγείας, όπου μέλη της διοίκησή του συναντήθηκαν
με τον υπουργό, Μιχάλη Χρυσοχοϊδη.
Όπως δήλωσαν στην «Ε», μέλη του Συλλόγου, «ο υπουργός δεσμεύθηκε να ενισχύσει τον
προϋπολογισμό για τη φυσικοθεραπεία, με 2 εκ. ευρώ, δίνοντας έστω μια μεγάλη ανάσα…».
Στη χθεσινή απεργία, η Λάρισα είχε δυναμική συμμετοχή, καθώς παρατηρήθηκε πως
ανταποκρίθηκε τουλάχιστον το 80% των επαγγελματιών.
Οσον αφορά στα αιτήματά τους, οι συμβεβλημένοι με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές, μεταξύ
άλλων σημείωσαν:
«Στην Ελλάδα, ενώ αυξάνονται συνεχώς οι καλύψεις και διευρύνονται οι παθήσεις για τις
οποίες χορηγείται φυσικοθεραπεία και παράλληλα για κάποιες παθήσεις η δυνατότητα
χορήγησης συνεδριών φυσικοθεραπείας είναι εφ’ όρου ζωής (πολλαπλή σκλήρυνση, κυστική
ίνωση, εγκεφαλικά κλπ), δεν ακολουθείται και η αντίστοιχη αύξηση του κλειστού
προϋπολογισμού για τη φυσικοθεραπεία, κάτι που αποτελεί τον απόλυτο εμπαιγμό από
πλευρά του Υπουργείου Υγείας, καθώς τις άκρως απαραίτητες διευρύνσεις αυτές, θα πρέπει
να τις πληρώσουν οι φυσικοθεραπευτές από την τσέπη τους, μέσω rebate και clawback».
Να σημειώσουμε ότι ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών έχει διαμαρτυρηθεί
επανειλημμένα για τα μέτρα των claw-back και rebate υποστηρίζοντας ότι «έχουν στοιχίσει
στους φυσικοθεραπευτές, από το 2013, πάνω από 180.000.000 ευρώ, ως απώλεια
εισοδήματος από τη μη καταβολή των δεδουλευμένων.
Μάλιστα το 2013 υπήρξε δραματική μείωση της τιμής αποζημίωσης της συνεδρίας
φυσικοθεραπείας από 20 σε 15 ευρώ.
Σαν να μην έφτανε όμως αυτό, παράλληλα ανακοινώθηκαν και άλλα επαίσχυντα μέτρα, με τη
θέσπιση κλειστού προϋπολογισμού (ανώτατου ορίου) για κάθε κατηγορία παροχής του
ΕΟΠΥΥ, που την κάθε υπέρβαση του θεσπισμένου ορίου, την πληρώνουν οι
φυσικοθεραπευτές, επιστρέφοντας πίσω το ποσό της “υπέρβασης”.
Με άλλα λόγια όταν αρρωσταίνουν περισσότεροι ασφαλισμένοι και παραπεμφθούν για
φυσικοθεραπεία από του γιατρούς, τότε οι φυσικοθεραπευτές “τιμωρούνται” με οριζόντια
ποσοστιαία επιστροφή των ποσών που εισπράττουν κατά 20%, 30% ή και 40%, επειδή
προσέφεραν περισσότερες υπηρεσίες στους ασφαλισμένους».
ΛΕΝΑ ΚΙΣΣΑΒΟΥ
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News4Health.gr Βουλή: Θετικοί οι υγειονομικοί φορείς στο νομοσχέδιο για το Εθνικό
Δίκτυο αντιμετώπισης των εγκεφαλικών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Στη σωστή κατεύθυνση κινείται, σύμφωνα με την πλειοψηφία των φορέων που εκλήθησαν από
την αρμόδια κοινοβουλευτική επιτροπή, η νομοθετική πρωτοβουλία της κυβέρνησης για τη
δημιουργία Εθνικού Δικτύου Μονάδων Αυξημένης Φροντίδας για την αντιμετώπιση ασθενών με
Αγγειακά Εγκεφαλικά Επεισόδια.
Στο πλαίσιο της επεξεργασίας του παραπάνω νομοσχεδίου από την επιτροπή Κοινωνικών
Υποθέσεων της Βουλής, ο πρόεδρος του Ελληνικού Οργανισμού Εγκεφαλικών, Γιώργος
Ντάιος είπε ότι το νομοσχέδιο κινείται προς τη σωστή κατεύθυνση ενώ πρότεινε τη δημιουργία
ακόμα μίας ΜΑΦ ΑΕΕ στη Θεσσαλονίκη (Ιπποκράτειο) και μίας στην 1η ΥΠΕ Αθήνας (Λαϊκό)
ενώ ζήτησε καλύτερο σχεδιασμό κλινών ανά μονάδα.
Ο πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων
(ΠΟΕΔΗΝ) Μιχάλης Γιαννακός είπε ότι «δεν μπορεί να είμαστε αρνητικοί» σε μια τέτοια
πρωτοβουλία. Σημείωσε επίσης ότι, ενώ δεν υπάρχουν πλέον διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ,
δυστυχώς, μέρα-μέρα, κλείνουν κρεβάτια, λόγω έλλειψης νοσηλευτών και γιατρών.
Ο πρόεδρος του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου (ΠΙΣ), Αθανάσιος Εξαδάκτυλος είπε ότι είναι
πολύ θετική η δημιουργία ΜΑΦ για εγκεφαλικά καθώς θα βοηθήσει ανθρώπους να επιβιώσουν
και να μειωθούν οι σχετικές βλάβες. Αναρωτήθηκε επίσης εάν θα δούμε νέες προσλήψεις και
εάν θα επαρκούν, για τα 17 κέντρα, οι ιατροί που μπορούν να διενεργούν εμβολισμούς.
Ο γενικός γραμματέας της Ομοσπονδίας Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας
(ΟΕΝΓΕ), Πάνος Παπανικολάου είπε ότι «είμαστε αρνητικοί στο νομοσχέδιο» καθώς -μεταξύ
άλλων- παραμένουν ακάλυπτες πολλές περιοχές της χώρας όπως η Κρήτη και ο Πειραιάς, και
ζήτησε συνάντηση του υπουργού Υγείας με τους νοσοκομειακούς γιατρούς για να διορθωθούν
διατάξεις του νομοσχεδίου.
Ο πρόεδρος του Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών, Πέτρος Λυμπερίδης είπε ότι
πρόκειται για μια πολύ καλή πρωτοβουλία και πρότεινε τη δημιουργία κέντρων σε κάθε νομό
καθώς και πρόσληψη νέου προσωπικού και ιδιαίτερα φυσικοθεραπευτών.
Η πρόεδρος της Ελληνικής Εταιρείας Εντατικής Θεραπείας, Μαρία Θεοδωρακοπούλου μίλησε
για μια πολύ σημαντική κίνηση της Πολιτείας και ζήτησε να γίνουν όλα τα βήματα ώστε οι νέες
ΜΑΦ να είναι αποδοτικές για γιατρούς και ασθενείς.
Ο πρόεδρος της Ελληνικής Εταιρείας Φυσικής Ιατρικής και Αποκατάστασης, Μάρκος Σγάντζος
είπε ότι το νομοσχέδιο έρχεται να καλύψει ένα τεράστιο κενό και ζήτησε να αναφέρεται στο
νομοσχέδιο, ως υποχρεωτική, η ύπαρξη ιατρού φυσικής ιατρικής και αποκατάστασης στις
ΜΑΦ ΑΕΕ.
Ο διοικητής του ΚΑΤ, Ιωάννης Ηλιόπουλος είπε ότι, ταυτόχρονα με την ανάδειξη των ΜΑΦ
ΑΕΕ, θα πρέπει να δοθεί έμφαση και στη δημιουργία κλινικών αποκατάστασης με αυξημένες
κλίνες.
Σημειώνεται ότι η επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων της Βουλής τάχθηκε υπέρ της αρχής του
νομοσχεδίου «κατά πλειοψηφία». «Ναι» ψήφισε η ΝΔ, «παρών» δήλωσαν ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, ΚΚΕ,
και «Σπαρτιάτες», ενώ «επιφύλαξη» εξέφρασαν ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής, Ελληνική Λύση,
«Νίκη» και Πλεύση Ελευθερίας.
Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Κορινθία Π.Σ. Φυσικοθεραπευτών: Μόνο σαν κοροϊδία μπορούν να χαρακτηριστούν τα
ψίχουλα που πέταξε ο Υπουργός…
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

https://protinewskorinthias.gr/%cf%86%ce%b5%cf%81%ce%b5%ce%b9%ce%b1%ce%ba%cf%8c-%cf%84%ce%bc%ce%ae%ce%bc%ce%b1-%ce%ba%ce%bf%cf%81%ce%b9%ce%bd%ce%b8%ce%af%ce%b1%cf%82-%cf%80-%cf%83-%cf%86%cf%85%cf%83%ce%b9/


https://www.insurancedaily.gr/

 Publication date: 26/10/2023 12:18

 Similar Stats ranking (Greece): 18025

 link

Μεγάλες ελλείψεις στα φυσικοθεραπευτήρια καταγγέλουν οι εργαζόμενοι
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
της Βίκυς Γερασίμου
Οι εργαζόμενοι αναφέρουν ελλείψεις σε προσωπικό και εξοπλισμό που οδηγούν σε μεγάλη
ταλαιπωρία ανθρώπους με χρόνια νοσήματα και βαρύτατους τραυματισμούς.
Ζητούν να αντιμετωπιστούν άμεσα οι ανάγκες σε προσωπικό και εξοπλισμό, να
αναβαθμιστούν τα φυσικοθεραπευτήρια και να δημιουργηθούν νέα για να καλύπτονται
γεωγραφικά οι ασφαλισμένοι.
Σταδιακά αναφέρουν πρέπει να υπάρξει “μετασχηματισμός όλων των φυσικοθεραπευτηρίων
σε τοπικά αυτοτελή τμήματα φυσικοθεραπείας, αποκατάστασης σύμφωνα με τα διεθνώς
αποδεκτά ποιοτικά, ποσοτικά πρότυπα και απαιτήσεις. Φυσικοθεραπευτήρια 12ωρης
λειτουργίας, με κοινό,  ενιαίο κανονισμό οργάνωσης και λειτουργίας, στα οποία θα παρέχονται
δωρεάν ποιοτικές υπηρεσίες εντός των φυσικοθεραπευτηρίων, αλλά και κατ΄ οίκον”.
Ειδικότερα επισημαίνονται τα εξής:
Υποστελεχωμένα φυσικοθεραπευτήρια: Τα φυσικοθεραπευτήρια της 1ης και 2ης ΥΠε
παρουσιάζουν σοβαρές ελλείψεις σε μόνιμους φυσικοθεραπευτές λόγω της απουσίας
προσλήψεων εδώ και δεκαετίες και της αποχώρησης λόγω συνταξιοδότησης πολλών
συναδέλφων, με το πρόβλημα να αναμένεται το επόμενο διάστημα να επιδεινωθεί περαιτέρω,
λόγω και των επικείμενων αποχωρήσεων.
Η έλλειψη επαρκούς αριθμού φυσικοθεραπευτών, προκαλεί δυσλειτουργίες καθώς η αυξημένη
ζήτηση σε υπηρεσίες φυσικοθεραπείας και ο μεγάλος όγκος ανεκτέλεστων παραπεμπτικών
έχει ως αρνητική συνέπεια τις καθυστερήσεις στην έναρξη των συνεδριών. Επίσης, δεν
υπάρχει η δυνατότητα οι εργαζόμενοι και τα έκτακτα περιστατικά (κατάγματα, εγκεφαλικά
επεισόδια, πρόσφατα χειρουργεία) να αντιμετωπίζονται άμεσα και κατά προτεραιότητα. Συχνά
δε, ο χρόνος έναρξης των συνεδριών φτάνει ή υπερβαίνει την διάρκεια ισχύος των
παραπεμπτικών, δημιουργώντας επιπρόσθετα γραφειοκρατικά ζητήματα σε προσωπικό και
ασφαλισμένους. Αποτέλεσμα όλων αυτών, εκτός από τα δικαιολογημένα παράπονα και τις
έντονες – και ολοένα αυξανόμενες – διαμαρτυρίες των ασφαλισμένων, είναι η αποδυνάμωση
των φυσικοθεραπευτηρίων, η υποβάθμιση των υπηρεσιών που προσφέρουν και εν τέλει η
πλήρης απαξίωσή τους.
Η παντελής έλλειψη σχεδιασμού έχει οδηγήσει στο να μην υπάρχει καμία αντιστοιχία του
αριθμού των φυσικοθεραπευτών κάθε φυσικοθεραπευτηρίου, αναλογικά με το μέγεθος της
περιοχής (Δήμος/Δήμοι) ευθύνης του, με τον αριθμό των ασφαλισμένων που εξυπηρετεί, με τα
ιδιαίτερα χαρακτηριστικά τους (εργαζόμενοι, άνεργοι, συνταξιούχοι, μετανάστες οικονομικές
δυνατότητες κ.λπ.), όπως επίσης και με το υγειονομικό/επιδημιολογικό προφίλ τους
(υπερήλικες, χρονίως πάσχοντες, θνησιμότητα, εργατικά ατυχήματα, τοπικοί υγειονομικοί
δείκτες κ.ά.).
Ο Σύλλογος Εργαζομένων 1ης και 2ης ΥΠε ζητά να δοθεί απόλυτη προτεραιότητα στην
αντιμετώπιση του συγκεκριμένου προβλήματος και να γίνουν άμεσα προσλήψεις μόνιμων
φυσικοθεραπευτών, βάσει σχεδιασμού, κατά αναλογία με τις ανάγκες κάθε
φυσικοθεραπευτηρίου και της περιοχής ευθύνης του, προκειμένου να αναβαθμιστούν ποιοτικά
οι προσφερόμενες υπηρεσίες φυσικοθεραπείας και να συνεχιστεί απρόσκοπτα η δωρεάν,
δημόσια παροχή τους, η οποία θα συμβάλλει στην βελτίωση της υγείας και της ποιότητας της
ζωής των ασφαλισμένων.
Ελλείψεις εξοπλισμού: Ο ιατροτεχνολογικός εξοπλισμός στα περισσότερα φυσικοθεραπευτήρια
είναι πεπαλαιωμένος, κακοσυντηρημένος και πολλάκις επισκευασμένος, ενώ σε κάποια εξ’
αυτών ούτε καν δεν ανταποκρίνεται στις επιταγές του άρθρου 2 του Π.Δ. υπ’ αριθ. 29/ΦΕΚ
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8Α/3-2-1987, σχετικά με τον υποχρεωτικό εξοπλισμό που πρέπει να διαθέτει ένα
φυσικοθεραπευτήριο για να λειτουργήσει, για να μην αναφερθούμε και στις διατάξεις του
σχετικού νόμου αναφορικά με τους χώρους που πρέπει να καταλαμβάνει, που στα
περισσότερα φυσικοθεραπευτήρια της 1ης  ΥΠε έχουν καταστρατηγηθεί.
Η ανάπτυξη και η πρόοδος της φυσικοθεραπείας και τα σύγχρονα πρωτόκολλα θεραπείας
απαιτούν πλέον τη χρήση εξελιγμένου εξοπλισμού νέας τεχνολογίας, με σκοπό την ποιοτική
αναβάθμιση των προσφερόμενων υπηρεσιών και τη μείωση των χρόνων αποκατάστασης. 
Συνυπολογίζοντας, τις διαπιστωμένες ελλείψεις, αλλά και την κατάσταση του υφιστάμενου
εξοπλισμού, προκειμένου τα φυσικοθεραπευτήρια των Κ.Υ. της 1ης & 2ης ΥΠε να
εκσυγχρονιστούν, να αναπτυχθούν και προσεχώς να πιστοποιηθούν για την ποιότητα των
προσφερόμενων υπηρεσιών, οφείλουν να διαθέτουν, επιπλέον του υποχρεωτικού και
σύγχρονο εξελιγμένο ιατροτεχνολογικό εξοπλισμό, που να περιλαμβάνει συσκευές: Laser
σάρωσης, κρουστικού υπέρηχου, μαγνητοθεραπείας, χωρητικής και αντιστατικής
ενδοδιαθερμίας (Te.C.A.R.), ηλεκτροθεραπείας διασταυρούμενων ρευμάτων και TENS,
κρυοθεραπείας, λεμφικού μασάζ/πρεσσοθεραπείας, μυϊκής βιοανατροφοδότησης
(bioffedback), παθητικής κινητοποίησης (C.P.M.) κάτω και άνω άκρου καθώς και ηλεκτρονικό
διάδρομο βαδίσεως, ελλειπτικό μηχάνημα εκγύμνασης, εργομετρικό ποδήλατο, πλατφόρμα
ισορροπίας, σετ λάστιχα βαράκια και ιμάντες, σφήνες θεραπευτικές, στρώματα,
ταινίες kinesiotape και ηλεκτρικά ρυθμιζόμενα κρεβάτια θεραπείας.
Αναφορικά με την συντήρηση των μηχανημάτων, αλλά και την αξιολόγηση του υφιστάμενου
εξοπλισμού, θα πρέπει το τμήμα βιοϊατρικής τεχνολογίας να στελεχωθεί πρωτίστως επαρκώς
με Τεχνολόγους Ιατρικών Οργάνων (Τ.Ι.Ο.), προκειμένου να αποφεύγεται η εύκολη λύση της
αχρήστευσης, για συσκευές οι οποίες έναντι κάποιου κόστους επισκευάζονται και να υπάρξει
μέριμνα για την ορθή χρήση, την αξιοποίηση και την αξιόπιστη λειτουργία
τους. Δευτερευόντως, εναλλακτικά, να εξεταστεί η δυνατότητα συμβάσεων με αντίστοιχου
αντικειμένου (τμήμα συντήρησης-επισκευής) εταιρειών του ιδιωτικού τομέα, ώστε να μην
αχρηστεύονται συσκευές που η αντικατάστασή τους είναι υψηλού κόστους.
Επιπροσθέτως, να υπάρξει επιτάχυνση των διαδικασιών αντικατάστασης του αχρηστευμένου,
 ή και του πεπαλαιωμένου εξοπλισμού. Για αυτό θα πρέπει το τμήμα βιοϊατρικής τεχνολογίας
να γνωμοδοτεί, να εισηγείται,  να συντάσσει προδιαγραφές ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού και
να εισηγείται στο Τμήμα Προμηθειών εξετάζοντας, ενδεχομένως, την ένταξη  συγκεκριμένων
προμηθειών σε προγράμματα χρηματοδότησης μέσω ΕΣΠΑ ή χρηματοδοτικής μίσθωσης
(leasing).
Μη καταβολή εξόδων μετακίνησης: Ο Σύλλογος Εργαζομένων 1ης και 2ης ΥΠε, με σειρά
εγγράφων έχει επανειλημμένα αναφερθεί στην υποχρέωση καταβολής εξόδων μετακίνησης
στους φυσικοθεραπευτές που μετακινούνται με ιδία μέσα, για την παροχή υπηρεσιών κατ’
οίκον φυσικοθεραπείας, όπως αυτό καθορίζεται από τις διατάξεις του Νόμου 4336/2015 και της
Υπουργικής Απόφασης με ΑΔΑ: ΩΨΘΩΗ-ΓΑ2/24-11-2015.
Μέχρι και σήμερα η Διοίκηση της 1ης ΥΠε, μετά από συνεχόμενες παλινωδίες, δεν έχει ακόμα
κατορθώσει να καθορίσει τη διαδικασία χορήγησης, παρά τις προτάσεις που καταθέσαμε, αλλά
και την συγκρότηση σχετικής ομάδας εργασίας, η οποία ουδέποτε συνεδρίασε.
Στη 2η Υπε,  παρά το γεγονός ότι υπάρχει η σχετική διαδικασία χορήγησης, δεν έχουν ακόμα
καταβληθεί έξοδα μετακίνησης στους φυσικοθεραπευτές, παρότι από τον Οκτώβριο 2022  για
κάθε μήνα έως και σήμερα, κατατίθενται τα απαραίτητα δικαιολογητικά που τους ζητήθηκαν.
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Σε κινητοποίηση προχώρησαν οι φυσικοθεραπευτές και στη Μαγνησία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Εχουν αυξηθεί οι ανάγκες των ασθενών, με το υπουργείο Υγείας να μην λαμβάνει επιπλέον
μέτρα για τον κλάδο μας», διαμαρτύρονται
«Δεν μπορεί να μιλούν για επενδυτικές βαθμίδες, όταν εμείς ακόμα λειτουργούμε με
μνημονιακές υποχρεώσεις και πληρώνουμε από την τσέπη μας το 50% της εργασίας μας».
Με αυτά τα λόγια ο πρόεδρος του περιφερειακού τμήματος Μαγνησίας του Πανελλήνιου
Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών Στέργιος Σιουμουρέκης περιέγραψε εν συντομία τον λόγο για το
οποίο οι συμβασιούχοι φυσικοθεραπευτές ξεκίνησαν κινητοποιήσεις διαμαρτυρίας.
Ο Πανελλήνιος Σύλλογός τους έχει διαμαρτυρηθεί επανειλημμένα για τα απαράδεκτα και
αντιδημοκρατικά μέτρα των claw-back και rebate που έχουν στοιχίσει στους φυσικοθεραπευτές
από το 2013 πάνω από 180.000.000 €, ως απώλεια εισοδήματος από τη μη καταβολή των
δεδουλευμένων.
Μιλώντας στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ ο κ. Σιουμουρέκης ανέφερε ότι ο κλάδος των φυσικοθεραπευτών
βιώνει δύσκολες καταστάσεις λόγω των rebate και clawback, με τους ίδιους να συμμετέχουν
στις κινητοποιήσεις απαιτώντας, αρχικά, την αύξηση του προϋπολογισμού για την υγεία και
ειδικά για τη φυσικοθεραπεία, με βάση τις πραγματικές ανάγκες των ασφαλισμένων, όπως
προκύπτουν κάθε έτος.
«Οι ανάγκες των ασθενών έχουν αυξηθεί κατά πολύ σε σχέση με τα προηγούμενα χρόνια. Ο
προϋπολογισμός που ορίζεται, επομένως, για τις φυσικοθεραπείες δεν επαρκεί, με
αποτέλεσμα να ξεπερνιέται κατά 40, περίπου, εκατομμύρια και να πληρώνουμε τη διαφορά
από την τσέπη μας. Ακόμη, πέρα από το γεγονός ότι έχουν αυξηθεί οι ανάγκες, έχουν
προστεθεί περισσότερες παθήσεις που δικαιολογούν φυσικοθεραπεία, αλλά και περισσότερες
ιατρικές ειδικότητες που συνταγογραφούν», είπε.
«Στην Ελλάδα, ενώ αυξάνονται συνεχώς οι καλύψεις και διευρύνονται οι παθήσεις για τις
οποίες χορηγείται φυσικοθεραπεία, εντούτοις δεν ακολουθείται και η αντίστοιχη αύξηση του
κλειστού προϋπολογισμού για τη φυσικοθεραπεία, κάτι που αποτελεί τον απόλυτο εμπαιγμό
από πλευρά του Υπουργείου Υγείας, καθώς τις άκρως απαραίτητες διευρύνσεις αυτές, θα
πρέπει να τις πληρώσουν οι φυσικοθεραπευτές από την τσέπη τους, μέσω rebate και
clawback» προσθέτει ο κ. Σιουμουρέκης αναφέροντας πως ο ΠΣΦ απαιτεί την άμεση
κατάργηση του Νόμου για το Claw-back και το Rebate, καθώς η χώρα έχει αποδεσμευτεί από
την επιτήρηση των θεσμών.
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Σε κινητοποίηση προχώρησαν οι φυσικοθεραπευτές και στη Μαγνησία
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Εχουν αυξηθεί οι ανάγκες των ασθενών, με το υπουργείο Υγείας να μην λαμβάνει επιπλέον
μέτρα για τον κλάδο μας», διαμαρτύρονται
«Δεν μπορεί να μιλούν για επενδυτικές βαθμίδες, όταν εμείς ακόμα λειτουργούμε με
μνημονιακές υποχρεώσεις και πληρώνουμε από την τσέπη μας το 50% της εργασίας μας».
Με αυτά τα λόγια ο πρόεδρος του περιφερειακού τμήματος Μαγνησίας του Πανελλήνιου
Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών Στέργιος Σιουμουρέκης περιέγραψε εν συντομία τον λόγο για το
οποίο οι συμβασιούχοι φυσικοθεραπευτές ξεκίνησαν κινητοποιήσεις διαμαρτυρίας.
Ο Πανελλήνιος Σύλλογός τους έχει διαμαρτυρηθεί επανειλημμένα για τα απαράδεκτα και
αντιδημοκρατικά μέτρα των claw-back και rebate που έχουν στοιχίσει στους φυσικοθεραπευτές
από το 2013 πάνω από 180.000.000 €, ως απώλεια εισοδήματος από τη μη καταβολή των
δεδουλευμένων.
Μιλώντας στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ ο κ. Σιουμουρέκης ανέφερε ότι ο κλάδος των φυσικοθεραπευτών
βιώνει δύσκολες καταστάσεις λόγω των rebate και clawback, με τους ίδιους να συμμετέχουν
στις κινητοποιήσεις απαιτώντας, αρχικά, την αύξηση του προϋπολογισμού για την υγεία και
ειδικά για τη φυσικοθεραπεία, με βάση τις πραγματικές ανάγκες των ασφαλισμένων, όπως
προκύπτουν κάθε έτος.
«Οι ανάγκες των ασθενών έχουν αυξηθεί κατά πολύ σε σχέση με τα προηγούμενα χρόνια. Ο
προϋπολογισμός που ορίζεται, επομένως, για τις φυσικοθεραπείες δεν επαρκεί, με
αποτέλεσμα να ξεπερνιέται κατά 40, περίπου, εκατομμύρια και να πληρώνουμε τη διαφορά
από την τσέπη μας. Ακόμη, πέρα από το γεγονός ότι έχουν αυξηθεί οι ανάγκες, έχουν
προστεθεί περισσότερες παθήσεις που δικαιολογούν φυσικοθεραπεία, αλλά και περισσότερες
ιατρικές ειδικότητες που συνταγογραφούν», είπε.
«Στην Ελλάδα, ενώ αυξάνονται συνεχώς οι καλύψεις και διευρύνονται οι παθήσεις για τις
οποίες χορηγείται φυσικοθεραπεία, εντούτοις δεν ακολουθείται και η αντίστοιχη αύξηση του
κλειστού προϋπολογισμού για τη φυσικοθεραπεία, κάτι που αποτελεί τον απόλυτο εμπαιγμό
από πλευρά του Υπουργείου Υγείας, καθώς τις άκρως απαραίτητες διευρύνσεις αυτές, θα
πρέπει να τις πληρώσουν οι φυσικοθεραπευτές από την τσέπη τους, μέσω rebate και
clawback» προσθέτει ο κ. Σιουμουρέκης αναφέροντας πως ο ΠΣΦ απαιτεί την άμεση
κατάργηση του Νόμου για το Claw-back και το Rebate, καθώς η χώρα έχει αποδεσμευτεί από
την επιτήρηση των θεσμών.

https://www.taxydromos.gr/magnesia/volos/1008213/se-kinitopoiisi-prochorisan-oi-fysikotherapeytes-kai-sti-magnisia/


https://www.ertnews.gr/

 Publication date: 26/10/2023 10:24

 Similar Stats ranking (Greece): 112

 link

Κομοτηνή: Διαμαρτυρία Φυσιοθεραπευτών για να αυξηθούν τα κονδύλια υγείας –
Πρωτοβουλία Οζ. Φερχάτ για τα αιτήματα τους
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με παράσταση χθες έξω από το Υπουργείο Υγείας και κλειστά Φυσικοθεραπευτήρια,  οι
Φυσιοθεραπευτές διαμαρτυρήθηκαν και ζήτησαν  να αυξηθούν τα κονδύλια για την Υγεία,
καθώς οι ανάγκες με τα 77 εκ. ευρώ δεν καλύπτονται και θα πρέπει να φτάσουν τα 110 εκ
ευρώ. Ζήτησαν  επίσης την αναστολή δύο μέτρων που επιβλήθηκαν όπως το clawback
και rebate.
Η πρώτη περίπτωση αφορά το ποσοστό που επιστρέφεται από τους Φυσιοθεραπευτές στον
ΕΟΠΥΥ, ανάλογα με το πόσο.
Η δεύτερη περίπτωση αφορά την έκπτωση που κάνουν οι Φυσιοθεραπευτές στον ΕΟΠΥΥ, εκ
των προτέρων, για να πληρωθούν από τον ΕΟΠΥΥ και το μέτρο αυτό είναι κλιμακωτό.
Στην ΕΡΤ Κομοτηνής μίλησε η Πρόεδρος των Φυσικοθεραπευτών Θράκης, Φιλιώ
Καμαργιάννη, καλώντας το Υπουργείο Υγείας να ανταποκριθεί και να επιλύσει αυτά τα
χρονίζοντα προβλήματα των Φυσικοθεραπευτών, προκειμένου να πληρώνονται για τη δουλειά
που κάνουν με τους ασθενείς.
Με πρωτοβουλία του Βουλευτή Ροδόπης και αν. Τομεάρχη Υγείας, Οζγκιούρ Φερχάτ, 24
βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική Συμμαχία φέρνουν στη Βουλή τα αιτήματα του κλάδου
των συμβεβλημένων με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτών.
Όπως αναφέρεται στην Κοινοβουλευτική ερώτηση “οι Φυσικοθεραπευτές συνεχίζουν να
αφανίζονται οικονομικά, λόγω των ληστρικών μνημονιακών μέτρων «clawback» και «rebate»
που παραμένουν εν ισχύ.”
Σύμφωνα με ανακοίνωση του Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών τα άδικα, όπως τα
χαρακτηρίζουν, μέτρα έχουν στοιχίσει στους φυσικοθεραπευτές από το 2013 πάνω από
180.000.000 €, ως απώλεια εισοδήματος από τη μη καταβολή των δεδουλευμένων.
Σύνταξη: Βασιλική Μαχαίρα
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